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W poniedziałek wystartowało oficjalne klubowe radio, Roma Radio.

Pierwszą osobą, która udzieliła wywiadu - i nie mogło być inaczej - jest

kapitan Giallorossich, Francesco Totti. 

 

Co się zmieniło w piłce podczas 20 lat w Romie?

- Niestety, postarzałem się, jednak piłka jest moją pasją i zabawą. To wszystko.

Jestem zadowolony z tego, czego dokonałem. Niestety wcześniej cieszyłem się

bardziej, teraz jest inaczej.

 

Na ile i jak zmieniła się piłka?

- Osobiście sądzę, że jest bardziej fizyczna, mniej techniczna. Zmieniło się wiele

rzeczy, wcześniej bardziej się cieszyłem.

 

Co zmieniło się w Romie?

- Wiele rzeczy, prezydenci, trenerzy i gracze... widziałem jak wszystko przemija,

stąd mógłbym napisać książkę. Może napiszę.

 

Oczekiwania na sezon, który się zaczyna?

- Mam nadzieję, że będzie pozytywny, postaramy się na wszelkie z możliwych

sposobów powtórzyć poprzedni sezon. Wiemy, że nie będzie łatwo. Postaramy się

dokonać pięknych i pozytywnych rzeczy.

 

Z boku wydaje się, że masz teraz więcej chęci niż gdy zaczynałeś...

- Pragnienia są zawsze, inaczej nie byłoby mnie tutaj. Mam nadal chęci do gry i

bawienia się. Gdy owa pasja mi minie, pierwszy usunę się na bok.

 

Rada dla tych, którzy zaczynają grę?

- Aby powtórzyli to, czego ja dokonałem przez 23 lata.
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Młoda Roma. Wrażenia na temat młodych?

- Wrażenia są dobre, ale wiemy wszyscy, że gdy jest się młodym, trzeba stąpać

zawsze twardo na ziemi, aby się rozwijać w spokoju i ciszy. Zależy również od ich

postawy. Piłka się zmieniła, również dla młodych: kiedyś zwracano na nich większa

uwagę...teraz daje im się więcej miejsca. Kiedyś było inaczej...

 

Trener?

- Świetny człowiek, kieruje szatnią. Wszystkich trzyma na tym samym poziomie. Jest

osobą, która chce dobrze i mam nadzieję, że razem tego dokonamy.

 

Taktycznie wniósł ważne rzeczy.

- Był świetny w odwróceniu skomplikowanej, bardzo trudnej sytuacji. Mieliśmy za

sobą dwa fatalne sezony: przybył tutaj na palcach i od razu udało się jemu

zrozumieć środowisko i stworzyć na murawie zespół, który dobrze się spisał.

Z czego jesteś w stanie zrezygnować dla mistrzostwa?

- Zależy z czego bym musiał zrezygnować... Muszę powiedzieć? Lody na rok... To

trudne. Zależy od tego, jaki będzie sezon.
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